
2021-01-06 - Referat af bestyrelsesmøde 
 
Til stede: Beatriz, Nana, Jannie, Mathias, Karina, Pernille, Aksel, Sofie 
(Afholdt online) 
 
Referent: Henrik 
 
Praktisk: 

- Bemærkninger til dagsorden 
- Ingen. 

- (fjernet fra offentlig visning) 
 
Drift: 
 

-  Sikkerhedsdøre 
- Fortsat utilfredshed med dørprojekt, manglende opfølgning. Stadig 

manglende/kort varsling. Dårlig orientering. 
- Nana har talt med Flemming. Har løbende orienteret om utilfredsheder. 
- Informationsniveauet skal hæves. Der skal også meldes hvis der aflyses. 
- Nana og Beatriz tager igen fat i Flemming. 
- Blændinger af døre skulle i følge planen være færdige uge 4. 

- Forenings-blødgørings anlæg 
- Nana taler med referencer. 

- Porte 
- Problemer med diverse småmangler med porte. 
- Aksel skriver til Jan. 

- Facadeprojekt 
- Aftale med Gaihede er underskrevet og arbejdet med facade-projektet kan 

startes (vinduer, karnapper, underfacade). 
- Der flyves med drone. Kan man underrette beboere? Driften videreformidler til 

Zeynel. 
- Gartner 

- Diverse opgaver er igang. 
 
 
Forslag: 
 

- (fjernet fra offentlig visning) 
 
Opgaver og sager: 
 

- Pakkeboks 
- Der er ikke plads til/ønske om at opstille inden for matriklen (der ønskes ikke 

bud-adgang til gården). 



- (fjernet fra offentlig visning) 
- (fjernet fra offentlig visning) 
- Dørpumper 

- Beatriz snakkede med AB Gullfoss. 
- Dørpumper er udført af Jussi+låsesmed. 
- Beatriz videresender kontakt-info til Nana, som tager den videre. 

 
Beboersager: 

- (fjernet fra offentlig visning) 
 
Eventuelt: 
 

- Fælles tørrerum 
- Meincke har fundet et tørrerum og et værkstedsrum, men har ikke videresendt 

info. Nana følger op. 
- (fjernet fra offentlig visning) 

 
 


